
MOCIÓ PER LA MILLORA DE LA RETOLACIÓ A LA C-59 I AP-7 
 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 
 

La situació de la retolació en referencia al nom del nostre poble avui dia a la carretera 
C-59 és molt negativa. Així ho demostra la poca antelació amb la qual s’adverteix de 
l’arribada a Palau-solità i Plegamans. Precisament aquest és un dels problemes que 
recull l’informe del RACC sobre la senyalització a la comarca del Vallès Occidental. 
 
El nostre cas no és l’únic, i com bé detalla l’informe, ens trobem amb situacions similars 
amb el CIM Vallès o l’Hospital Tauli de Sabadell. L’informe assigna la pitjor valoració a 
la continuïtat de la indicació de les diferents destinacions en les vies principals per 
arribar-hi. 
 
En el nostre cas, el problema el tenen tant les persones que accedeixen des de 
Barcelona i proximitats a través de la C-33 com les que accedeixen des de poblacions 
com Caldes de Montbui. En aquest sentit, el primer rètol que trobem indicant el terme 
municipal de Palau-solità i Plegamans és a 2km del municipi si s’accedeix des de 
Barcelona, una distància molt inferior a l’adequada. En el cas de venir de Caldes de 
Montbui no existeix cap indicació, sinó que s’indica amb el cartell d’arribada al terme 
municipal. Cal destacar també la inexistent senyalització a l’AP-7 a la sortida numero 17 
que enllaça amb la C-59. 
 
Aquest problema de retolació no es dóna per exemple a la C-155, carretera que 
connecta Sabadell amb Granollers. I es que els senyals indicatius mencionen el nom del 
nostre municipi només sortir de Sabadell, i a una distància mínima de 6km. 
 
Un altre dels factors que analitza l’estudi del RACC és l’ordre dels elements a 
senyalitzar. I es que en el cas del nostre municipi, a més de no sortir senyalitzat en molts 
dels rètols, es dóna la circumstància que es prioritzen altres poblacions anteriors o 
posteriors, segons el cas, a la nostra. 
 
Creiem que mereixem una millor senyalització per tal de fer més fàcil i accessible 
l’arribada al poble a tota aquella gent que, per diferents motius, ens visita. A més, ens 
trobem en una situació d’inferioritat que no ens permet donar-nos a conèixer, i minva les 
nostres capacitats turístiques i empresarials.  
 
Per això, des d’ERC-AM Palau-solità i Plegamans presentem per al seu debat, votació i 
aprovació, si s’escau, l’adopció dels següents: 
 

ACORDS 
 

Primer. L’Ajuntament de Palau-solità i Plegamans mostra el seu rebuig envers la 
situació actual del municipi respecte a la visibilitat als cartells tant de l’AP-7 com de la 
C-59. 
 
Segon. L’Ajuntament de Palau-solità i Plegamans es compromet a demanar un informe 
tècnic a la Generalitat sobre la situació de la senyalització i les possibilitats de millora. 
 
Tercer. En cas que l’informe tècnic doni arguments favorables per millorar la 
senyalització del municipi, demanar a l’Ajuntament de Palau-solità i Plegamans que es 
coordini amb la Generalitat per executar les millores. 
 
Palau-solità i Plegamans, 17 d’octubre de 2016 
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